



漢斯·葛拉夫 | 指揮

奧地利指揮家葛拉夫最先學習鋼琴，後來在義大利向費拉拉與傑利畢達克學習指揮，也在俄羅斯師事楊頌斯。2001 年至 2013 年間，曾任休士頓交響樂團的音樂總監，2002 年由法國政府提名候頒法國國家榮譽軍團勳章，並獲頒奧地利共和國榮譽大獎。

葛拉夫是北美各大管絃樂團的常客，如克利夫蘭和費城管絃樂團；紐約和洛杉磯愛樂；波士頓、舊金山、辛辛那提交響樂團；多倫多、蒙特婁和溫哥華交響樂團。在歐洲曾指揮維也納、倫敦、聖彼得堡愛樂、皇家大會堂、萊比錫布商大廈管絃樂團等。葛拉夫錄音曲目廣泛，包括莫札特和舒伯特交響曲全集、杜悌尤管絃樂全集、巴爾托克的《木頭王子》、策姆林斯基的《抒情交響曲》，馬勒的《大地之歌》阿班貝爾格的《沃采克》等。



Hans Graf - Conductor

Austrian conductor Hans Graf first studied piano, later studied conducting in Italy with Franco Ferrara and Sergiu Celibidache and in Russia with Arvid Jansons.

Graf is a frequent guest with the major North American orchestras, worked with the Cleveland and Philadelphia Orchestras, the New York and Los Angeles Philharmonics, the Boston, San Francisco, Cincinnati Symphonies, and the Toronto, Montreal and Vancouver Symphony Orchestras. In Europe, Graf has conducted the Vienna and London Philharmonics, Royal Concertgebouw, Leipzig Gewandhaus Orchestras, St. Petersburg Philharmonic and Russian National Philharmonic of Moscow, the Bavarian and Danish Radio Symphony Orchestras, the Budapest Festival Orchestra, Oslo and Stockholm Philharmonics. He is also a regular guest with the Sydney, Melbourne, and Singapore Symphonies and the Seoul and Hong Kong Philharmonics.

Graf's extensive discography includes the complete symphonies of Mozart and Schubert, the complete orchestral works of Henri Dutilleux, Bartok's *Wooden Prince*, Zemlinsky's *Lyric Symphony*, Mahler's *Lied von der Erde*, Alban Berg's *Wozzeck*, complete works for viola and orchestra by Hindemith with Tabea Zimmermann, Orff's *Carmina Burana* with the London Philharmonic Orchestra, and a DVD of *The Planets - An HD Odyssey*

Hans Graf has been the Music Director of Houston Symphony Orchestra from 2001-

2013, nominated for the Chevalier de l'Ordre de la Légion d'Honneur by the French Government (2002) and was awarded the Grand Decoration of Honour of the Republic of Austria.